
Grundejerforeningen Rødager 
Bestyrelsens beretning for året 2018 
 
14. marts Bestyrelsesmøde  
Med konstituering som følger: 
 

• Helle Solberg Olsen nr. 1 som formand 
• Erik Kølbek nr. 44 som sekretær 
• Henrik Dahlberg nr. 25 som kasserer og medlem af brugergruppen 
• Linda Nielung nr. 5 som suppleant til brugergruppen 
• Flemming Jørgensen nr. 48, som lys ambassadør 
•  

Bestyrelsen har i løbet af året afholdt i alt 4 bestyrelsesmøder og 2 besigtigelser samt diverse 
lysmøder, se separat oversigt. 
 
 

Gennemførte fællesaktiviteter i foreningen i løbet af året: 
 
28. februar - Generalforsamling 
Fint fremmøde, se separat referat. 
 
23. april - Bestyrelsesmøde 
Forberede og indkalde til ekstra ordinær generalforsamling. 
 
2. maj - Ekstraordinær generalforsamling 
Kun belysning på dagsordenen  
 
6. maj - Grøn Dag 
Grøn Dag forløb godt, der var stort fremmøde og næsten alle punkter på opgavelisten blev 
udført. De resterende opgaver blev efterfølgende udført af de huse, der havde meldt afbud, og 
tak for det.  
Dagen blev traditionen tro afsluttet med pizza. 
 
28. juni  – Finale i petanqueturnering 
Petanqueturneringen blev arrangeret af  sidste års vindere Tina og Henrik (46) og Hanne (4) 
med Jytte (30) Stort tak til dem alle for et vellykket og godt arrangement.   
Vindere blev  Britta og Flemming (48), på anden pladsen Harry og Marianne (16)  - stort 
tillykke. De fire har vundet retten til at stå for dette års turnering, såfremt den nye bane er 
færdigudført. Tine (3) vandt dameturneringen og Jacob (29) vandt herreturneringen. 
 
11. september - Bestyrelsesmøde 
Almindelig opfølgning på foreningens arbejde. 
Forslag til afholdelse af loppemarked til foråret, henvendelse Linda (5). 
2020 er 50 år fra grundejerforeningen stiftelse, nedsættelse af festudvalg ønskes på 
generalforsamlingen. 
 
 



7. oktober - Gylden Dag 
Fremmødet var fint, vejret var med os og alle opgaver blev udført. 
Pizzaen blev indtaget ved fællesbordet udfor skuret.  
 

Øvrige emner til orientering: 
 
Snerydning 
Vi har genforhandlet vores aftale med firmaet Allan Nielsen og de har været her som aftalt. 
 
Belysning 
9. april - Stormøde med kommunens repræsentanter og bestyrelsen fra Rødager og 
Snebærhaven. 
23. april - Bestyrelsen ude og se på lamper i Skovlunde og Albertslund. 
2. maj - Ekstraordinær generalforsamling. 
13. juni - Bestyrelsen tager stilling til kommunens revidere projekt. 
28. juni - Vejsyn med kommunen. 
11. september - Kommunalbestyrelsen behandler lysprojekt efter høringsperiode. 
22. oktober - Kommunen sender besked om, at de ønsker projekt igangsat. 
1. november - Nyt vejsyn med kommunen. 
12. november - Aftalegrundlag modtaget fra kommunen, med tidsplan opstart " i morgen". 
21. november - Returneres tilrettet aftalegrundlag underskrevet til kommunen. 
20. december - Vejsyn med kommunen efter arbejdets udførelse. 
 
Hjemmeside 
Andreas i nr 9 er vores webmaster som administrerer siden, som jævnligt bliver opdateret.  
Se www.roedager.dk 
 
Forskønnelsesudvalg 
Vi har haft travlt som følger: 
3. april - På mødet blev det besluttet at få besøg af en havearkitekt. 
26. april - Besøg af havearkitekt som udarbejder forslag til beplantning af de 5 bede. 
3. maj - Modtaget forslag fra havearkitekt. 
20. august - Marianne (16) udtræder af udvalg efter beslutning om hussalg, tak for din indsats. 
Havearkitektens forslag gennemgås, det besluttes at alle 5 bede skal være 2,6x2,6m. 
26. november - Udbudsmateriale til asfaltfirmaerne finpudses, nu hvor belysningen bliver 
færdiggjort i år. 
9. december - Udbudsmateriale udsendes til Colas, Pankas og Yit. Priser forventes d. 
20.januar. 
 
Venligst 
Helle Solberg Olsen 


